
聚醚改性硅油H-193

产品名称 聚醚改性硅油H-193

公司名称 江西海多化工有限公司

价格 40.00/公斤

规格参数

公司地址 江西省九江市永修县杨家岭星火工业园天虹路6
号

联系电话 0792-3170318 13870276182

产品详情

 cas:68937-54-2

产品说明：       

h-193是一种高浊点的聚醚改性硅油，属于非离子型表面活性剂，具有较低的表面张力和良好水溶性、乳
化性、泡沫稳定性及生理惰性。广泛应用在日用化工、纺织印染、聚氨酯匀泡等行业中。

技术指标：

外观：无色或淡黄色透明液体

粘度(25℃)：200-450 mpa.s

浊点（4%水溶液）：80-95℃

有效成份：100%

溶解性：能溶于水、醇和芳香烃类等。

包装与贮存：

200kg内涂铁桶或塑桶，50kg塑桶包装。

产品密封包装后贮存于阴凉、干燥处，贮存期一年。

        h-193的凝固点为10℃，凝固后产品质量不受影响。



 

相当产品：dc-193 , dowcorning

 

h-193  polyether modified silicone fluid

cas:68937-54-2

product introduction：

h-193 is a high cloud-point polyether modified silicone fluid, belong to non-ion surfactant , has low surface
tension ,good water-solubility, emulsification, foam stability and physiological inertia. application in the industry of
personal care ,  coating, polyurethane and printing and dyeing in weave.

product data： appearance: colorless or straw yellow liquid viscosity（250c）：200～450mpa.s cloud point （4%in
water solution）：80～95℃ efficiency content：100% dissolution: dissolve in water , achol, hydrocarbon。

packaging & storage： 200kg steel drum or plastic drum，25kg plastic pails。 store in seal drum at room , dry place ,
usable life 1 year.。 the freezing point of h-193 is 10℃，no influence to quantity of the products

 

the same product：dc-193 , dowcorning 
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